
华泰财险附加广义记名被保险人批单 

 

兹经过双方理解和同意，记名被保险人指由其拥有 50%或以上控制权益或由记名被保险人主

动控制的且记名被保险人有责任为其安排保险的公司及其附属、关联、联营和联盟的所有公

司、实体、部门、团体、商行或个人、合资企业或其他利益体，无论是现有的或是未来存在

的，将扩展成为本保险合同下的记名被保险人，但仅限于与记名被保险人利益相关的方面，就

其各自所涉的相关权益将受本保险合同保障。 

 

本保险合同所载其它条款条件不变。 

 

K07 Broad Named Insured Endorsement 

 

It is hereby understood and agreed that the Named Insured refers to: the Company and all subsidiary, 

affiliated, associated, and allied companies, entities, divisions, corporations, firms or individuals, joint 

ventures or other interests which exist now or may hereafter exist, in which the Named Insureds have 

50% or more controlling interest, or coming under their active control, for which the Insured has the 

responsibility of placing insurances, but solely as respects the interests of the Named Insureds, as 

their respective rights and interests may appear. 

Subject otherwise to the terms, conditions and exceptions of this Policy. 

 


